
Zápis z veřejného zasedání OZ Mladošovice ze dne 3. 11. 2011

Program jednání:

1. Zahájení

2. Projednání rozpočtového opatření Č. 2

3. Projednání Obecně závazných vyhlášek

4. Projednání revizí obecních budov

5. Projednání prodeje pozemků ve vI. obce

6. Projednání záměru prodeje pozemků ve vI. obce

7. Projednání příkazu k provedení inventarizace majetku ve vI. obce

8. Pronájem záměru pronájmu pozemků ve vI. obce

9. Projednání o umístění a provedení stavby telekomunikačního stožáru

10. Výběr zhotovitele lesního hospodářského plánu

11. Různé

12. Závěr

Přítomni: Ing. Podolák, Leština, Hubáček., Klimeš, Pletka, Gráf, Rambousek

Obecní zastupitelstvo je usnášení schopné.

Starosta obce seznámil zastupitelstvo s programem, žádný člen zastupitelstva nežádal

o doplnění programu zasedání.

Ad l)Za ověřovatele zápisu určil starosta pana Rambouska a Pletku,
za zapisovatele p. Filásovou .

Ad 2) Ing. Podolák informoval přítomné o provedení rozpočtového opatření č.2 které bylo

nutné provést dle skutečnosti a na základě přijaté dotace k 31. 10. 2011

OZ rozpočtové Č. 2 bylo schváleno všemi členy zastupitelstva.



Ad3) Starosta obce přečetl novelizaci Obecně závazných vyhlášek č.1/2011, č.2/2011 a

č.3/2011.

Vyhláška č.1/2011 nabývá účinnosti od 20. 11. 2011, vyhlášky Č. 2 a 3 od 1. 1. 2012.

Po té nechal hlasovat o jejich přijetí. Obecně závazné vyhlášky byly schváleny všemi členy

zastupitelstva bez rozdílu.

ADd4 ) Starosta obce Mladošovice OZ seznámil s ukončenými revizemi komínů, které

provedla firma Kominictví Svoboda Milan, Borovany a dokončil a firma Josef Endrich,

Budovatelská 913, Trhové Sviny z důvodu vážné nemoci p. Svobody. Revize hasičských

přístrojů a protipožárního vybavení obecních budov bylo též dokončeno a to firmou

Bohuslav Poles- servis a kontrola požární ochrany, Hradební 377, Nové Hrady.

OZ zprávu o revizích vzalo na vědomí.

Ad5) OZ odsouhlasilo prodej pozemků ve vI. obce:

p.Pitra Tomáš p. Č. 2/2380- 511m 2 a 5/8 - 23 m2 v k. Ú. Lhota u Vlachnovic, za cenu 40 Kč/

m2 na výstavbu rodinného domu.

p. Švarc Josef, Lhotač.p. 14- část pozemku Č. 2/1 cca 50 m2 za cenu 40 Kč/ m2
.

OZ neschválilo:

Pronájem ani prodej pozemku 2/135 v k.ú. Lhota u Vlachnovic. Jedná se o přístupovou uličku

mezi parcelami Č. 2/157 a 2/158.

Ad6) OZ odsouhlasilo záměr prodeje pozemků ve vI. obce:

p.č.2/18 v k. Ú. Lhota u Vlachnovic p. cca 15 m2 á 100 Kč/ m2 p.Koubové na vybudování

septiku.

Ad7) Starosta OZ seznámil s příkazem k provedení inventarizace obecního majetku v roce

2011.

OZ příkaz k provedení inventarizace odsouhlasilo jednohlasně.

Ad8) OZ neschválilo:

Záměr pronájmu ani záměr prodeje pozemku 2/135 v k.ú. Lhota u Vlachnovic. Jedná se o

přístupovou uličku mezi parcelami Č. 2/157 a 2/158.



Záměr pronájmu nebo prodej pozemku č.215/49 v k.ú. Lhota u Vlachnovic manželům

Markovým, jelikož platná nájemní smlouva na tento pozemek, je uzavřena do roku 2013.

žádost manželů Kleinových o zřízení věcného břemene s právem chůze a jízdy.

OZ schválilo:

Pronájem pozemku č.1261/4 v k.ú. lhota u Vlachnovic o výměře 1126 m2 na dobu 5-i let za
cenu obvyklou 500 Kč/ha + zaplacení daně z nemovitostí firmě SOHORSspol. s r. o.

Ad9) Dále bylo projednáno umístění stavby telekomunikačního stožáru na parcele 1574/29

v k.ú. Petrovice u Borovan investorem FVE Petrovice a.s.

OZ rozhodlo o sečkání s rozhodnutím až do vyjádření dotčených orgánů.FVE si musí podat

novou žádost, jelikož nežádá investor, ale architekt projektu.

Ad10) Starosta informoval přítomné, že dne 9. 11. 2011 bude proveden výběr z nabídek na

zhotovitele Lesního hospodářského plánu.

Ad 11) Starosta obce informoval OZ o opravě pohostinství v Mladošovicích. Celkové náklady

činily 295 000,- Kč.

Dále bylo zajištěno vyčištění petrovského potoka a příští rok pak potoka Lhoteckého a stoky

vedoucí mezi bytovkami v Mladošovicích.

Též sdělil vyjádření odboru Životního prostředí v Trhových Svinech se zákazem skládky

v Petrovicích.

Obec získala dotaci na rekonstrukci střechy MŠ Mladošovice ve výši 340000,- Kč pro rok

2012.

Dále starosta informoval přítomné o zájemcích na provozování obecní knihovny. Obecní

knihovna byla přestěhována do budovy obecního úřadu a je nutné ještě místnost vybílit, po

té bude moci knihovna zahájit provoz. OZ vybere ze 2-u zájemců.

Ing. Jelínek podal informaci o činnosti Včelařů Mladošovice, s tím, že by plán akcí chtěl uvést

do kalendáře kulturních akcí, které vydává Sdružení Růže. Dále uvedl, že 7. 12. 2011 před i po

mši svaté chystají Včelaři Mladošovice AMBROZIÁNSKÉ KOŠTOVÁNí MEDOVINY.

Hasiči Mladošovice vznesli požadavek na odbahnění a opravu hořejší nádrže. Starosta na

dotaz sdělil, že obec v roce 2011 žádala o dotace, ale byla zamítnuta. Obec se v roce 2012

pokusí znovu o dotaci zažádat, pokud bude Krajským úřadem vyhlášena.



Opětovně byl řešen problém se stromy na obecním hřbitově v Mladošovicích. Stromy jsou

značně vzrostlé a svými kořeny způsobují poškození náhrobků. Obec opětovně zažádá o

vyjádření ing. Kunce a domluví ořezy větví s panem Chatem z Třeboně.

Ad 12) Starosta poděkoval přítomný za účast a schůzi ukončil.

V Mladošovicích 3. 11. 2011

Zapisovatel: Filásová Hana Ověřovatelé:Rambousek František

Pletka František


